

Terms and Conditions

- This offer is available for customers who are requesting financing through United Company for Financial Services (Tas'heel Finance) under its Murabaha contract in IKEA KSA Stores only.
- By participating in the offer, the customer agrees that any financing facility meeting the program criteria as mentioned in clause 1 and booked during this offer period between 1st January 2022 to 31st January 2022, will be eligible for the below offer based on tenure selection
- 3. Customer will be eligible for:

Tenure	Promotion
12 months	0% Profit Rate

- 4. This offer does not apply with any other offers.
- 5. This offer is only available to citizens or residents who meet the financing program's conditions.
- Tas'heel Finance shall not be liable of any loss whatsoever and of any kind to the customer which could be related to this offer.
- 7. Tas'heel Finance will not be responsible for any claims under this offer.
- 8. Tas'heel Finance reserves the right to suspend, cancel or amend any of these terms and condition at any time prior to or during the validity period.
- These special Terms and Conditions and its amendments from time to time shall be governed by the laws of the Kingdom of Saudi Arabia and subject exclusively to the jurisdiction of its Courts.
- The terms and conditions apply, and The United Financial Services Company is supervised and controlled by the Central Bank of Saudi Arabia under license No. 52/Ash/201905.

الشروط والأحكام

- هذا العرض متاح للعملاء الذين يزيد يطلبون التمويل من خلال الشركة المتحدة للخدمات المالية (Tas'heel Finance) بموجب عقد مرابحة في متاجر IKEA السعودية فقط.
- 2. حصول العميل الذي تنطبق عليه الشروط على هذا العرض تعني موافقته على أن التمويل الذي يحصل عليه في الفترة ما بين 1 يناير إلى 31 يناير 2022 سيكون مؤهل للحصول على العرض أدناه بناء على اختيار العميل لفترة سداد القسط
 - 3. يحصل العميل على:

العرض	فترة سداد
	القسط
هامش %0	12 أشهر
الربح	

- 4. هذا العرض لا يطبق مع أي عروض أخرى.
- هذا العرض متاح فقط للمواطنين والمقيمين الذين تنطبق عليهم شروط برنامج التمويل.
- 6. لن تكون تسهيل للتمويل مسؤولة عن أي خسارة من أي نوع قد يتعرض لها العميل والتي قد تكون مرتبطة بهذا العرض.
 - 7. لن تكون تسهيل للتمويل مسؤولة عن أي مطالبات بموجب هذا العرض.
- عديل أي التمويل بالحق في إيقاف أو إلغاء أو تعديل أي من هذه الشروط و الأحكام في أي وقت قبل أو أثناء فترة سريان العرض.
- 9. تخضع هذه الشروط والأحكام الخاصة وتعديلاتها من وقت لأخر لقوانين المملكة العربية السعودية وتخضع حصريًا للاختصاص القضائي لمحاكمها.
- 10. تطبق الشروط والأحكام ، كما أن الشركة المتحدة للخدمات المالية خاضعة لإشراف ورقابه البنك المركزي السعودي بموجب ترخيص رقم 52/أش/201905.